



Protokoll styrelsemöte S16 2019-05-28

Närvaro:	Emmy Edfors	Ordförande
	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Jesper Grahm	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Axel Syrén	Revisor
	Martin Bergman	Revisor
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Filip Vannfält	
	Anna Qvil	
	Nils Stridbeck	
	Rasmus Göransson	
	Albin Sverreson	
	Christian Saeland	

- §1 OFMÖ Ordförande Emmy Edfors förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Filip Vannfält
 - Anna Qvil
 - Nils Stridbeck
 - Rasmus Göransson
 - Albin Sverreson
 - Christian Saeland
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Jesper Grahm till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:



- Protokoll styrelsemöte S15 2019-05-21

- §7 Information från kåren
Kåren kommer ha tentafrukost imorgon.
Posten utbildning för externa frågor är fortfarande ledig.
- §8 Information PLCD
Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna
Det har frågats runt hur andra sektioner hur ut sina bilar. Detta ska användas som grund till hur vi ska hyra ut vår bil.
- §10 Ekonomisk status
Pengar kommer snart dras från teknikfokus men likviditeten kommer fortfarande vara god efteråt.
- §11 Utskottsrapporter
Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut
Inget att rapportera.
- §13 Omvärldsbevakning
Inget att rapportera.
- §14 Skriva på kontrakt
Bara firmatecknar och styrelsen i helhet kan teckna kontrakt. Vill bestämma att varje utskottsordförande får skriva på kontrakt.
Julia Nolinder yrkar på att alla styrelsemedlem får skriva på kontrakt som berör deras dagliga verksamhet samt och teknikfokusansvarig och utedischoansvarig.
Mötet **beslöt** att godkänna Julias yrkande.
- §15 Projektgrupp 1
Nils Stridbeck presenterar en ide om att ha en podcast om lärdomar från sektionen. Där olika sektionsmedlemmar ska bjudas in till varje avsnitt. Namnet på projektgruppen är Podcast för sektionen.
Nils Stridbeck yrkar på att ska projektgruppen med en budget på 3000 kr.
Mötet **beslöt** att godkänna Nils yrkande.
- §16 Projektgrupp vårbal
Fred Nordell presenterar en projektgrupp som ska vara i form av en kommitté som ska undersöka hur man startar en vårbal. Både bal och ordenssällskap ska undersökas.
Fred Nordell yrkar på att starta upp den beskrivna projektgruppen med en budget på 3000 kr.



Mötet **beslöt** att godkänna Freds yrkande.

- §17 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §18 Entlediganden av funktionärer Mötet **beslöt** att entlediga följande funktionärer:
- Stefan Fälthammar som Arkivarie
 - Anna Qvil som Funktionär inom aktivitetsutskottet
- §19 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer:
- Fabian Sundholm till Märkvärdig
- §20 Meddelanden SRD ska ha möte med D-chip och Staben om studiekväll.
Det är sista styrelsemötet för terminen.
- §21 Övrigt Inget övrigt.
- §22 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:41.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Emmy Edfors
Ordförande

Jesper Grahm
Sexmästare